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Datum: 20. 9. 2017 

 

 

 

V  A  B  I  L  O  

 

 

 

Vabim Vas na sestanek Sveta šole, ki bo v ČETRTEK, 28. 9. 2017,  

ob 18.00 uri v učilnici geografije. 

 

 

 

Dnevni red: 

 

1. Poročilo o realizaciji LDN za šolsko leto 2016/17. 

2. Potrditev in sprejem LDN za šolsko leto 2017/18. 

3. Razno. 

 

 

 

 

 

       Darja Murn,  

       predsednica Sveta šole 

 

 

 

 

 

 

 

 

op. Predlog LDN za šolsko leto 20017/18 vam bo poslan po elektronski pošti v ponedeljek, 25. 9. 2017. 
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Datum: 7. 6. 2017 

 

 
ZAPISNIK SESTANKA SVETA ŠOLE, ki je bil dne 7. 6. 2017, ob 18. uri v 

geografiji. 

 

 

Ga. Darja Murn je vse prisotne lepo pozdravila, ugotovila sklepčnost Sveta šole  

(opravičeno odsotna g. Benko in g. Povše) ter prebrala dnevni red, s katerim so se vsi 

strinjali. 

 
DNEVNI RED: 

 

1. Potrditev zapisnika zadnje seje. 

2. Investicijska dela med počitnicami. 

3. Predstavitev načrtovanja za šolsko leto 2017/18. 

4. Razno. 

 

 

 
Ad1 Potrditev zapisnika zadnje seje 

 

Ga. Murnova je na kratko predstavila zapisnik prejšnje seje, na zapisnik ni bilo 

pripomb, zato je bil potrjen. 

 

 

 

Ad2 Investicijska dela med počitnicami  

 

Ga. Nada Brezovar je predstavila investicijska dela, ki naj bi se vršila v centralni 

kuhinji. 

Na postavki centralna kuhinja imamo dobiček, ki nastane predvsem zaradi dobrega 

gospodarjenja in ne zaradi visoke cene kosil. 

Predvidene investicije: 

- Zaradi izredno velikega števila kosil (približno 740 na dan) bomo morali 

povečati šolsko kuhinjo. Sedanja kuhinja ni dovolj velika,  saj zadošča po 

normativih le za okoli 120 kosil.  



- Prav tako pa bo potrebno urediti še dietno kuhinjo, kar zahteva novi pravilnik. 

V ta namen naj bi se preuredila sedanja hišnikova delavnica.  Hišnikova 

delavnica se prestavi v del prostorov sedanjega arhiva. Arhiv pa nameravamo 

prestaviti v prostore podjetja Tetrada, ki se ukvarja z urejanjem arhivov in 

arhiviranjem dokumentacije. 

- Ureditev hladilno - zamrzovalne komore (v sedanji hišnikovi delavnici). 

- Prostor za pranje in sušenje delovnih oblek (trenutno v prostoru stare garaže, 

samo preureditev prostora). 

- Nabava dveh klimatskih naprav za večnamenski prostor. 

- Pojavila se je potreba po novem avtomobilu (pogon na 4 kolesa) za prevoz 

kosil na podružnice. 

- Med šolskim letom smo postavili tudi novo garažo za oba dosedanja 

avtomobila in nadstrešek pri vhodu v kuhinjo. 

 

O vseh investicijah smo že obvestili ustanovitelja. Na šoli je bil tudi g. župan Matjaž 

Švagan, ga. Blanka Šmit in ga. Tatjana Podbregar.  

Ustanovitelj se strinja z predvidenimi investicijami. 

 

Člani sveta šole so sprejeli naslednji SKLEP: Člani Sveta šole soglašajo s spremembo 

namembnosti prostorov in ustrezno pripadajočo opremo, z nakupom novega vozila, 

nabavo klimatskih naprav za jedilnico in namestitvijo nadstreška. 

 

 

Ad3 Predstavitev načrtovanja za šolsko leto 2017/18 

 

- Pri NPZ (SLJ, MAT, BIO) je bil uspeh učencev 9. razreda malo slabši - pod 

slovenskim povprečjem. V šestem razredu  pa je bil uspeh pri NPZ (SLJ, MAT, 

TJA) dosti boljši, saj so bili učenci nad slovenskim povprečjem. Učitelji bodo 

naredili analize teh rezultatov in jih upoštevali  pri načrtovanju pedagoškega 

dela v naslednjem letu. 

- Šolsko leto bomo zaključili dokaj uspešno, večjih učnih težav nismo imeli, prav 

tako ne vedenjskih.   

So se pa na šoli v zadnjem času pojavile mehke droge, vendar smo pravočasno 

reagirali in tudi ukrepali, vstopili smo tudi v stik s policijo.  Učenca sta dobila 

vzgojni ukrep, dodeljena pa jima je bila tudi t. i. restitucija (pomoč čistilkam). 

- Vpis v Zlato knjigo in valeta bosta 14. 6. 2017. 

- V naslednjem šolskem letu načrtujemo 2 oddelka 1. in 2. razreda, po 3 oddelke 

3., 4., in 5. razreda in prav tako po 2 oddelka 6., 7., 8. in 9. razreda. 

- Ravnateljica opravlja razgovore z strokovnimi delavci za naslednje šolsko leto. 

- Učiteljica na predmetni stopnji odhaja na porodniški dopust, upokojitev pa 

letos ni. 

- Novih dodatnih zaposlitev za naslednje šolsko leto ne bo, razen nadomeščanje 

porodniške in zaposlitve za določen čas, ki so že sedaj, dokler imamo na RS tri 

oddelke. 

- Oddelka 5. razreda sta si zelo različna, ne toliko po učnih sposobnostih kot 

vedenjsko, kar posledično pomeni različne pogoje dela v razredu tako za 



učence kot učitelje. Da zagotovimo enake pogoje za delo za vse učence,  se 

bodo oblikovale nove oddelčne skupnosti. 

 

 

 

 

Ad4 Razno 

 

- Zahvala g. Janiju Uraniču za »gostovanje« panojev o podnebnih spremembah 

na naši šoli. 

- Dobrodošla je tudi ideja oz. povabilo g. Janija Uraniča k sodelovanju med šolo 

in podjetjem Ytong Kisovec glede inovativnosti na področju pridobivanja 

energije, predvsem za zadnjo triado, v povezavi z naravoslovnimi vsebinami.  

 

Ga. Darja Murn se je ga. ravnateljici in vsem članom sveta šole zahvalila za 

sodelovanje v tem šolskem letu in jim zaželela lep dopust. 

 

 

Barbara Grablič, l.r.      Darja Murn, l.r. 

zapisala       predsednica sveta šole 

 

 

 

 

 


